
         
  

Parochie Maria 
Moeder van Barmhartigheid 
 
Parochiecomité Obbicht 

 
 

Verslag  van de vergadering van het Parochiecomité op 
 
Maandag 8 april 2024 ten huize van Jan Hermans 
Aanwezig Ben Haerkens, vrz.  Jan Hermans  Lion Demarteau 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
Ben Haerkens opent de vergadering en heet iedereen welkom. 

 
2. Bespreking verslag en actielijst n.a.v. vergadering d.d. 26 februari jl.  
Het verslag is niet gereed. 
Actiepuntenlijst.  
Nr. 6. Archief opruimen. Aanhouden. 
Nr. 12. Waterafvoer dak kerkgebouw. Lion zegt dat er 2 offertes van Verkoelen liggen. 
Een offerte betreft het plaatsen van bladvangers en schoonmaken goten, anderzijds het 
renoveren van de plastic regenpijpen. Dit laatste gaan we niet doen zegt Lion. De huidige 
pijpen zijn nog goed, ongeacht of er ergens een gat in zit. 
Nr. 13. Verzekering zonnepanelen → Jan zal hier Ger Theelen nogmaals naar vragen. 
Nr. 16. Jaarlijkse etentje. Ben stelt voor om t.z.t. naar de Hafenstube te gaan.  
Nr. 17. Verlichting aanpassen zijkant kerk. AF. 
Nr. 18. Montage kruisbeeld boven hoofdingang kerk. De corpus is te klein voor het kruis. 
Het kruis moet schoongemaakt worden en geschilderd. Er zijn nog meerdere 
plekken/kozijnen etc. die een goede schilderbeurt nodig hebben. Hiervoor moet een bedrijf 
ingehuurd worden. 
 
3. Binnengekomen en uitgaande stukken 
Ben zegt dat hij een stuk heeft ontvangen m.b.t. de processie in Grevenbicht. Het gaat om 
het slecht-weerscenario. Ben zal dit omwerken naar een scenario voor Obbicht. 
 
4. N.a.v. bespreking inz. Sacramentsprocessie 
Lion stelt voor om mw. Marlous Savelkoul te koppelen aan iemand van Obbicht om samen 
te kijken naar de deelname van de kinderen van Grevenbicht in Obbicht. Lion denkt hier 
aan Rini van de Geer. Ben zegt dat Priscilla Doijen hier een rol in kan spelen. 
In de toekomst moet wellicht een gezamenlijke wervingsactie opgestart worden. Dit zou in 
het parochiecomité besproken worden. We moeten aan de weet komen hoe dit in 
Grevenbicht gebeurt. We moeten hier samenwerken met Ger Theelen. 
René Doijen is doende met het Willibrordusbeeld voor de processie. Hij zou na de processie   
antwoord geven of hij deelneemt in het parochiecomité. 
 
5. + 6. Medegebruik kerkgebouw + intentieovereenkomst 
Wat is de status op dit moment? Ruud Jennekens heeft al enkele malen gevraagd wanneer 
er weer overleg plaatsvindt? 
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Ben zegt dat de door ons aangebrachte wijzigingen door Lion zijn ingebracht, met Ger 
besproken, maar dit is verder niet op de rol gezet. Er is nu geen definitieve versie. Het nu 
voorliggende stuk moet besproken worden. Er wordt voorgesteld om hiervoor pastoor 
Houwman en Ger Theelen uit te nodigen. Pastoor hangt sterk aan het sacrale karakter van 
het kerkgebouw. Daartegenover zegt hij dat hij het medegebruik niet wil blokkeren. Het 
altaar z.i. zou niet verplaatst mogen worden (middelpunt van de eredienst). 
Ben wil graag duidelijkheid van pastoor, tot nu toe heeft hij het goed gevonden dat het 
altaar verplaatst werd. 
Als pastoor voet bij stuk houdt zal het medegebruik op enig moment stoppen. 
E.e.a. betekent dat we pas terug naar Concordia kunnen als er duidelijkheid is. Het 
parochiebestuur zal as. woensdag dit punt behandelen. Jan zal het bestuur voorstellen om 
pastoor en Ger te vragen om samen met het parochiecomité het overleg met Concordia te 
voeren. 
Ben zegt dat bij het medegebruik van de kerk puur het belang is dat de kerk aan de 
eredienst verbonden blijft. Als het kerkgebouw aan de eredienst wordt onttrokken zegt Ben 
dat hij dan niet meer meedoet. 
 
7. Renovatie kerkhof 

Lion zegt dat er in de laatste week van april gestart zal worden met de werkzaamheden. 
Ben en Lion hebben op 10 april overleg met het Ecrevissecomité inzake het karakter van 
het kerkhof: b.v. het op een andere wijze bewaren van de urnen. Een idee : de oude 
grafmonumenten van ‘prominente’ Obbichtenaren te bewaren. Hoe kan dit bekostigd 
worden? 
Ben merkt op dat de urnenplaats nauwelijks benut wordt. Het is niet actueel om het hier 
over te gaan hebben. 
Er kwam ook de vraag van Jos Fuchs naar de mogelijkheid van een natuurbegraafplaats. 
Ook hier zegt het parochiecomité hier geen voorstander van te zijn. 
 
8. Montage LED-verlichting 

Lion wil met een hijsapparaat van Collé de lampen vervangen. Hij heeft nog geen offerte 
hiervoor ontvangen. Het apparaat heeft geen oprijplaten, het kan wellicht gekanteld 
worden, 300 kg is niet echt zwaar. Het karwei kan op één dag geklaard worden. 
 
9. Informatie vanuit het Parochiebestuur 
Dit punt is niet aan de orden. 
 
10. Activiteitenkalender. 
Jan zegt dat het PMC heeft besloten om niet meer te collecteren voor het parochieblad. 
Men is niet meer op volle sterkte en de gemiddelde leeftijd speelt ook een rol. We gaan er 
nu plm. € 400,-- op achteruit. Ben stelt voor om in het parochieblad een artikel te plaatsen 
met een QR-code voor een vrijwillige bijdrage. Deze code zou in de colofon geplaatst 
moeten worden. Dit moet in de redactie goed bekeken worden. 
Lion vult aan met de opmerking dat er ook in de collectemandjes een QR-code aangebracht 
kan worden. Dit zou dan wel in alle kerken moeten gebeuren. 
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11.      Rondvraag. 
Lion zegt dat er in Grevenbicht altijd een extra collecte is. Jan merkt op dat er in het 
parochiebestuur is afgesproken dat er maar één extra collecte gehouden wordt. Jan neemt 
dit mee naar het parochiebestuur. 
Het defecte venster in de deur aan de Bornerweg is nog niet gerepareerd. Lion zal voor de 
reparatie een glaszetter benaderen. 
Ben merkt op dat hij op 21 mei niet bij de vergadering aanwezig kan zijn vanwege 
vakantie. Dit wordt nu 3 juni. 
Een gedachtenkronkel van Ben : Op het moment dat wij vaker een kinderwoorddienst 
houden is het wellicht goed om dit te combineren met koffiedrinken? Meer jeugd in de kerk 
en dan koffiedrinken met de volwassenen. Voor de uitvoering moeten we met Rini van 
gedachten wisselen. 
   
12. Sluiting 
Niets meer aan de orde zijnde sluit Ben de vergadering en wenst iedereen een prettige 
voortzetting van de dag. 
 
 
 
 
 

Vergaderdatums 2024 
 
Ma 22 januari   Lion Demarteau  Ma 1 juli  Ben Haerkens 
Ma 26 februari Ben Haerkens   Ma 9 september Jan Hermans 
Ma 8 april  Jan Hermans   Ma 29 oktober  Lion Demarteau 
Ma 3 juni  Lion Demarteau  Ma 9 december Ben Haerkens  
  

 

 

Handtekening voor akkoord verslag : 

 

Ben Haerkens    Lion Demarteau   Jan Hermans 

 

 

 

 

…………………………………………  …………………………   ………………………………
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Actielijst n.a.v. PC vergadering d.d. 08.04.24   No. 2-2024 

 

NR. Datum 

afspraak 

 

Onderwerp Actie door Datum 

gereed 

 6 12-01-22 Opruimen archief Lion/Jan 01-01-24 

 12 23-05-23 Waterafvoer kerkdak herstellen → door fa. Verkoelen Lion z.s.m. 

13 03-07-23 Navragen verzekering zonnepanelen → wachten op nieuwe polis Donatus Jan begin 2024 

16 04-12-23 Organiseren jaarlijks etentje PC Jan ??? 2024 

19 04-12-23 Montage nieuwe ledlampen kerkplafond Lion voorjaar 2024 

20 22-01-24 Conversie begraafplaatsadministratie van: Access naar Excel naar DocBase PC voorjaar 2024 

     

 

 
 

 


